

Amazing 韩
KOREA 国

02 Way Domestic Flight | 双飞

8D6N

首尔 / 南怡岛 / 水原
+ 济州岛 + 滑雪之乐

SEOUL / NAMI ISLAND / SUWON
+ JEJU ISLAND + SKI FUN

Tour Code: KHA

 **Golden**[®]
Destinations



Korea
韩国



入住滑雪度假酒店
(含滑雪用具及雪衣)

Stay at Ski Hotel
(Included Ski Equipment
& Ski Suit)



Seongsan Sunrise Peak
城山日出峰



Nami Island
南怡岛



CHEF Show
CHEF秀



Ski Fun
滑雪之乐

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Lotte World
乐天世界



Wolmi Sea Train
月尾岛海上列车



Gyeongbok Palace
景福宫

SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈ INCHEON

D2 ARRIVAL INCHEON GIMPO ✈ JEJU ISLAND (MOB/L/D)

- Wolmi Sea Train (Closed on Monday, replaced by Wolmido Cruise + Seagull Feeding)
- Incheon Chinatown
- Foot Spa Experience

D3 JEJU ISLAND (B/L/-)

- Seongsan Sunrise Peak
- Seongup Folk Village
- DIY Gimbap Experience + Wearing Hanbok
- O'Sulloc Tea Museum
(One Cup Of Ice Cream For Each Person)
- Topdong Shopping Street

D4 JEJU ISLAND ✈ GIMPO CHUNCHEON PYEONGCHANG (B/L/-)

- Nami Island
- Ski Fun (Included Ski Equipment and Ski Suit)

D5 PYEONGCHANG 🚗 PAJU SUWON (B/L/D)

- Dirty Trunk Cafe (IG Spot)
- Paju Premium Outlet

D6 SUWON 🚗 SEOUL (B/L/-)

- Suwon Starfield Library 2.0
- Suwon Fried Chicken Street
- Lotte World

D7 SEOUL (B/L/-)

- Gyeongbok Palace
(Closed on Tuesday, replace by Deoksu Palace)
- Myeongdong
- CHEF Show

D8 SEOUL 🚗 INCHEON ✈ DEPARTURE (B/MOB)

- Local Food Product



✓ 6 Breakfast / 6 Lunch / 2 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Jajang Noodle + Sweet & Sour Pork
- ★ Suwon Fried Chicken + Soft Drink
- ★ Korea Ginseng Chicken (Michelin Guide)
- ★ Abalone Claypot Rice Set

TOURIST ATTRACTIONS:

JEJU ISLAND

- ◆ **Seongsan Sunrise Peak** - Where you can enjoy the spectacular natural surroundings.
- ◆ **Seongup Folk Village** - a folk and history museum with miniature display of traditional villages.
- ◆ **O'Sulloc Tea Museum** - located in the vast organic tea farm of seogwang on jeju island, osulloc tea museum showcases the rich history of korean tea within the beautiful scenery of the tea farm. The tallest mountain in Korea, Hallasan Mountain nearby forms many clouds and fog, which then creates a natural shading effect and improves the color of the tea leaves.

GANGWON-DO

- ◆ **Ski Resort** - enjoy Ski Fun at Ski resort (Included Ski Equipment & Suits).
- ◆ **Nami Island** - the place was famous for its beautiful tree lined roads, the filming site of the popular Korean drama serial - "Winter Sonata".
- ◆ **Dirty Trunk** - is a coffee shop transformed from an old factory, gaining immense popularity on Instagram for its unique industrial-style decor. It attracts numerous tourists who come to visit. This café is also a favored filming location for many Korean dramas, such as the scene in "Search: WWW" where Ta-mi makes it to the hot search for the first time.

SUWON

- ◆ **Suwon Starfield Library 2.0** - Located on the 4-7F of the shopping mall, it is known as the 2.0 version of the Starfield Library. It can be said to be the most popular new attraction in Korea when it opens in January 2024. Has a beautiful library filled with so much fun architecture.

SEOUL

- ◆ **CHEF Show** - dive into a lively non-verbal musical performance all centered around the iconic Korean bibimbap dish to learn about Korea's food culture as told through music, beatboxing, dance and martial arts. It is not only a visual feast, but the rhythm and music in the ears as well as the cheers offer a truly immersive experience for the audiences.
- ◆ **Lotte World** - is a major recreation complex in Seoul, South Korea. It consists of the world's largest indoor theme park (a Guinness World Record). An outdoor amusement park called "Magic Island", an artificial island inside a lake linked by monorail, shopping malls, a luxury hotel, a Korean folk museum, sports facilities, and movie theaters.

INCHEON

- ◆ **Wolmi Sea Train** - is the longest urban sightseeing monorail in Korea, with a total length of about 6.1 kilometers (with four stations) and a circle of about 40 minutes. The entire route is on the aerial track, about 7 to 18 meters above the ground. You can enjoy the beautiful scenery of Wolmido, Incheon Port and Incheon Bridge on the train.

SHOPPING STOP

✓ Ginseng Outlet

✓ Cosmetics Shop

✓ Liver Supplement Shop



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Jeju ASTAR Hotel or similar class x 2 Nights
- ✓ Mona Yongpyong Ski Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Prumir Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Sollago Myeongdong / Ibis Styles Ambassador Seoul Yongsan / Seoul Garden Hotel or similar class x 2 Nights

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



O'Sulloc Tea Museum
O'Sulloc茶博物馆



Foot Spa Experience
本草足浴



Abalone Claypot Rice Set
瓦煲鲍鱼饭套餐



精简行程

第一天 启程 ✈️ 仁川

第二天 抵达仁川 🚗 金浦 ✈️ 济州岛

(机上用餐/午/晚)

- ☑ 月尾岛海上列车
(周一关闭, 改为月尾岛游船 + 喂海鸥)
- ☑ 仁川中华街
- ☑ 本草足浴

第三天 济州岛

(早/午/-)

- ☑ 城山日出峰
- ☑ 城邑民俗村
- ☑ DIY紫菜包饭+穿韩式传统服装体验
- ☑ O'Sulloc茶博物馆 (特别安排每人一杯雪糕)
- ☑ 搭洞购物街

第四天 济州岛 ✈️ 金浦 🚗 春川

🚗 平昌

(早/午/-)

- ☑ 南怡岛
- ☑ 滑雪之乐 (含滑雪用具及雪衣)

第五天 平昌 🚗 坡州 🚗 水原

(早/午/晚)

- ☑ 网红咖啡馆 Dirty Trunk
- ☑ 坡州 Premium Outlet 购物中心

第六天 水原 🚗 首尔

(早/午/-)

- ☑ 水原Starfield星空图书馆 2.0
- ☑ 水原炸鸡街
- ☑ 乐天世界

第七天 首尔

(早/午/-)

- ☑ 景福宫 (周二关闭, 改为参观德寿宫)
- ☑ 明洞
- ☑ CHEF秀

第八天 首尔 🚗 仁川 ✈️ 抵达 (早/机上用餐)

- ☑ 土产店



✓ 6早餐/6午餐/2晚餐

风味餐:

- ★ 炸酱面 + 糖醋肉
- ★ 米其林推荐人参鸡
- ★ 水原炸鸡 + 汽水
- ★ 瓦煲鲍鱼饭套餐

观光景点:

济州岛

- ◆ **城山日出峰** - 首立在济州岛东端的巨大岩石, 为汉拿山360个子火山之一, 也是世界最大突出于海岸的火山口。
- ◆ **城邑民俗村** - 是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有许多文化遗产, 很好地保留古代村庄的原貌。
- ◆ **OSULLOC茶博物馆** - 意在介绍并普及韩国茶和传统茶文化, 由爱茉莉太平洋于2001年9月建设的韩国首家茶博物馆。作为东方和西方、传统和现代相互融合的文化空间, 设有茶文物馆、亲近大自然的休息空间, 加上2013年亮相的“Tea Stone”, 博物馆已经发展为21世纪型茶博物馆。馆里外风光优美, 还曾被全球著名设计建筑类专业网站“设计邦 (designboom)” 评选为全球十大美术馆。

江原道

- ◆ **滑雪度假村** - 享受于滑雪活动 (含滑雪服装&道具)。
- ◆ **南怡岛** - 韩剧《冬季恋歌》男女堕入爱河的外景拍摄地。漫步于罗曼蒂克的林荫道。参观剧情介绍和不同的拍摄点。
- ◆ **网红咖啡馆DIRTY TRUNK** - 是一家由旧工厂改造而来的咖啡厅, 以其独特的工业风装修在Instagram上爆红, 吸引了大批游客慕名前来。这里也是许多韩剧青睐的拍摄地, 比如《请输入搜索词: WWW》中, 塔美第一次上热搜的场景。

水原

- ◆ **水原 Starfield 星空图书馆 2.0** - 位商场4-7F, 星空图书馆2.0版本美誉, 可说是2024年一月开幕是韩国最人气的新景点。韩国创作打卡地标及注重细节精致, 常让我惊艳不已, 电梯上来就会被几十米高如积木推叠的书架城墙给震慑, 正中心上空悬挂着几颗大型行星群, 巨大的网状玻璃穹顶, 让自然光透进可以直接看到天空。

首尔

- ◆ **CHEF秀** - 以韩食中最具代表的拌饭为主题的非语言性音乐剧演出, 无韩语对白, 以一家餐厅里的厨房为舞台背景, 集音乐, 舞蹈, 无伴奏合唱, B-BOY, 武术等元素, 整场演出趣味十足, 绝无冷场! 这不仅是一场视觉的盛宴, 耳边的节奏与音乐声, 欢呼声也能让观众深陷其中。
- ◆ **乐天世界** - 室内主题公园是世界上最大的室内游乐园之一; 并位于韩国首尔的大型娱乐设施, 它包括一个大型室内主题公园、户外游乐园、韩国民俗村、体育设施、电影院组成的一个领域, 之间由单轨铁路链接。

仁川

- ◆ **月尾岛海上列车** - 是韩国最长的都市型观光单轨列车, 运行路线总长约6.1公里(共有四个站点), 绕行一圈大约40分钟, 全程都是走空中轨道, 离地面高约7~18米, 于车上可以欣赏到月尾岛、仁川港及仁川大桥的美景。

购物店

- ✓ 人参专卖店
- ✓ 韩国化妆品
- ✓ 护肝宝专卖店



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 济州ASTAR酒店或同级 x2晚
- ✓ MONA龙平滑雪度假酒店或同级 x1晚
- ✓ 水原普米尔酒店或同级 x1晚
- ✓ 首尔Sollago Myeongdong / 龙山宜必思风尚大使 / 首尔花园酒店或同级 x2晚

免责声明: 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。
备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

• 韩国 SOUTH KOREA •



货币 Currency 	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card 	* 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Korea card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币 = 马币 3.80 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	2 Round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 * 请自带多功能插座
时差 Time Different 	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 03月 - 05月 Mar to May 24°C - 10°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 06月 - 08月 Jun to Aug 30°C - 15°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 09月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 02月 Dec to Feb 7°C - -8°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	A330 Boeing 777/748		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

